
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
Datum 
2024-06-13, kl. 18:00 

Plats 
Klubbstugan, Rosendala 

Deltagare 
Sarkan Gazrawi, Anders Jarl, Conny Larsson, Hans Mörk & Eva Strelin Larsson. Adjungerade: 
Lars Tegvall 

§1 Mötets öppnande och godkännande av dagordning 
Ordförande Jarl öppnade mötet. Dagordningen godkändes. 

§2 Val av sekreterare  
Då ordinarie sekreterare var frånvarande, valdes Eva Strelin Larsson till 
sekreterare för dagens möte. 

§3 Val av justeringsman att jämte ordföranden justera protokollet 
Valdes Hans Mörk 

§4 Genomgång av föregående mötesprotokoll 
Föregående protokoll kommenterades, riskanalys är genomförd av Hans och Per, 
underlag kommer att laddas upp på storegate. Hjärtstartare kunde ej läggas in i 
www.hjartstartare.se då föreningens hjärtstartare är inom föreningens låsta 
område.  
Protokollet godkändes därefter och lades till handlingarna. 

§5 Ekonomi 
Hans Mörk kommenterade föreningens ekonomi som i allt väsentligt följer plan. 
Ett par extrakostnader rörande traktorn som ej var budgeterat, bakdäck om 
27 000 kr samt gafflar om 7 500 kr. Därtill har kranen reparerats för 14 700 kr.   
Hans har haft dialog med SBAB kring fasträntekonto, arbetet fortlöper och Hans 
ska titta på flera alternativ.  
Byggprojektet har mottagit flera fakturor, en större a contofaktura om 649 000 kr, 
detta följer dock gängse praxis. Föreningen har också mottagit en faktura om 
281 000 kr avseende liftarna, där Per har haft en dialog och fått ok på en förlängd 
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kredittid till slutet av augusti, Per ska också ha en dialog med kommunen kring det 
”stora investeringsbidraget”, kommunen har sagt ok till 300 000 kr, i de fall 
kommer föreningen inte att få någon likviditetspåverkan av investeringarna.  

§6 Connys punkter från Rosendala 
1. Önskemål om tillgång till dagvatten vid kranen. Styrelsen diskuterade frågan 

och sammanfattade att tillgång finns vid Norra servicebryggan, samt på flera 

ställen på bryggorna. Om/när vaktkuren ska renoveras så tas önskemål med i 

arbetet.  

2. Ny port i staketet- hänförs till sektionen att hantera i de fall behov finns, pengar 

finns avsatt i budget enligt kassören. 

3. Uppskattning för ”200 timmars” arbete; styrelsen förde en lång diskussion 

kring denna punkt. Styrelsen uppskattar och vill premiera medlemmarnas 

engagemang. Beslutades att Peter Chatten i sitt arbete utses till Rosendalas 

tillsynsman. 

I anslutning till detta kommenterade Tegvall att han och Conny ser över vilka 

som gjort större insatser och som ska uppmärksammas på årsmötet. 

4. Styrelsens praktiska deltagande; efterfrågat från medlemmarna att Styrelsen 

visar sig mer, Styrelsen tar till sig feedbacken och försöker synas mer framåt 

utöver det strategiska arbetet som Styrelsen har.  

5. Pensionärsmedlemskap; hanterades i samband med ovan punkt § 6.3. Conny 

och Hans ser över hur andra båtklubbar hanterar frågan. 

§7 Övrigt 
Ordföranden påvisade den uppmärksamhet som föreningen fått i media tack vare 
funktionsbryggan. Svenska seglarförbundet ska skriva en artikel kring föreningen 
och funktionsbryggan. Invigningen sker tisdagen den 20 augusti 1215–1245. 
Landshövdingen kommer att klippa band, Kommunalrådet, Svenska 
seglarförbundet, tjänstemän från Tekniska kontoret kommer bland annat att 
delta.  
Prova-på 1000 seglingen för 2024 är fullsatt. 
Rädda konsten projektet infaller på lördag den 15 juni. Carina och seglarsektionen 
kommer att bistå projektet. Startar i Gränna 10 och avslutas i Jönköpings hamn 
cirka 18. 

§8 Nästa styrelsemöte 
Då flera fortfarande har semester under augusti månad utgår augusti mötet, nästa 
styrelsemöte hålls 2024-09-05, kl. 17:45 

§9 Mötet avslutas 
 
Ordförande Protokollförare Justerare 

 

 

_______________ 

 

 

__________________ 

 

 

___________________ 

Anders Jarl Eva Strelin Larsson    Hans Mörk 



 

 


